

	<p>Для ведения оперативных и технологических переговоров при осуществлении совместной работы Электропередачи СО и Fingrid обеспечивают организацию и функционирование каналов диспетчерской и технологической связи в соответствии с требованиями, установленными в Соглашении об организации информационного обмена между ОАО «СО ЕЭС» и Fingrid Oyj.</p>	<p>In order to conduct operational and technological talks during execution of mutual activities on Power transmission SO and Fingrid shall ensure arrangement and functioning of the dispatch and technological communication channels in accordance with the requirements set by the Agreement on arrangement of data exchange between "SO UPS" JSC and Fingrid Oyj.</p>
2.	<p>Пункт 6.2. Соглашения по эксплуатации изложить в следующей редакции:</p> <p>6.2 Требования к каналам связи, перечни точек измерения и состав телеметрической информации, обеспечивающий в режиме реального времени контроль за состоянием и параметрами технологического режима работы Электропередачи Россия-Финляндия, а также порядок оперативного взаимодействия СО и Fingrid по вопросам информационного обмена при осуществлении совместной работы Электропередачи Россия-Финляндия регламентируются Соглашением об организации информационного обмена между ОАО «СО ЕЭС» и Fingrid Oyj.</p>	<p>Item 6.2 of the Agreement on operation shall be stated as follows:</p> <p>The requirements to the communication channels, lists of measuring points and the structure of telemetric information providing on-line control over the condition of and parameters of Power transmission operational technological mode as well as the order of operational interaction between SO and Fingrid on the issues related to data exchange between the companies for management of the common operation of Power transmission shall be regulated by the Agreement on arrangement of data exchange between "SO UPS" JSC and Fingrid Oyj.</p>
3	<p>Пункт 6.3. Соглашения по эксплуатации изложить в следующей редакции:</p> <p>6.3 Порядок взаимодействия СО и ФСК по вопросам организации между ними информационного обмена при осуществлении совместной работы Электропередачи Россия-Финляндия регламентируются положениями, инструкциями и другими документами, утверждаемыми СО и ФСК.</p>	<p>Item 6.3 of the Agreement on operation shall be stated as follows:</p> <p>Order of interaction between SO FGC on the issues related to arrangement of data exchange between the companies for management of the common operation of Power transmission shall be regulated by the provisions, instructions and other documents to be approved by SO and FGC.</p>
4.	<p>Настоящее Дополнительное соглашение вступает в силу с даты его подписания Сторонами и действует в течение срока действия Соглашения по эксплуатации.</p>	<p>This Supplement Agreement shall come into force from the date of its signature by the Parties and shall remain in force during the validity period of the Agreement on operation.</p>
5.	<p>Ко всем остальным вопросам, не оговоренным в настоящем Дополнительном соглашении, применяются положения Соглашения по эксплуатации.</p>	<p>For all other items not specified in this Supplement Agreement, the provisions of the Agreement on operation shall be applied.</p>

6.	<p>Настоящее Дополнительное соглашение подписано в трех экземплярах, с одинаковым содержанием на русском и английском языках, каждая Сторона получает один экземпляр на английском и русском языках. В случае расхождений превалирующую силу имеет английский текст.</p>	<p>This Supplement Agreement is signed in three copies of equal content in English and Russian, one copy in English and in Russian given to each Party. In case of any conflict the English version shall prevail.</p>
	<p><u>Юридические адреса сторон</u></p> <p><u>ОАО "ФСК ЕЭС "</u> Россия 117630 г. Москва ул. Академика Челомея, 5а</p> <p><u>ОАО "СО ЕЭС "</u> Россия 109074 г. Москва Китайгородский проезд, 7, стр. 3</p> <p><u>FINGRID OYJ</u> Ляккисепяntie 21 00620 Helsinki Финляндия</p>	<p><u>Legal Addresses of the Parties</u></p> <p><u>JSC "FGC UES"</u> Russia 117630 Moscow Academician Chelomeja St. 5A</p> <p><u>JSC "SO UPS"</u> Russia 109074 Moscow Kitaigorodsky travel, 7/ 3</p> <p><u>FINGRID OYJ</u> Läkkisepäntie 21 00620 Helsinki Finland</p>
	<p><u>Подписи Сторон</u></p> <p><u>ОАО «ФСК ЕЭС»</u> </p> <p><u>ОАО «СО ЕЭС»</u> </p>	<p><u>Signatures of the Parties</u></p> <p><u>Fingrid Oyj</u>  Jukka Ruusunen President & CEO</p>

